
Bronsyxans samfällighetsförening protokoll nr 3-2017

Styrelsen: 2017-04-18 kl. 19:00

Närvarande:
Esa Pasanen, Ordförande Gunnar Larsson, Vice Ordförande
Leif Kristoffersson, Sekreterare Ulla Pettersson, Kassör
Per-Erik Färdigsson, Suppleant Linda Olovsson, Suppleant

En ordinarie ledamot saknas och Linda träder in under detta möte.

$ 1 Mötets öppnande
Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

$ 2 Föregående protokoll
Föregående styrelseprotokoll, nr 2-2017 , gicks igenom och godkåndes.

$ 3 Samfällighetens elnät
Styrelsen är inte överens med Mälarenergi när det gäller ägarskapet (föreningen eller Mälarenergi) av
elskåpen på radhusgavlarna men beslut togs att bordlägga frågan tills behov av arbeten på elskåpen
krävs.

$ 4 Hemsidan (www.villaagarna.se/bronsyxan)
Har du synpunkter på Hemsidan, saknar något eller vill ha e-post med information eller när sidan
uppdateras, kontakta Leif Kristoffersson på leif.kristoffersson@omail.com
Antal medlemmar som styrelsen når via e-post är 98 st idagsläget men det är önskvärt att fler
anmäler sig. Förståelse finns för de som inte har någon e-postadress.

$ 5 Ekonomi
Ekonomin är under kontroll och följer i stort budget. Beslut togs om årsredovisning inkl. budgetförslag
för 201712018.

$ 6 Lekplatser
Lekplatsgruppen fortsätter sitt arbete med målet att på Arsstämman presentera förslag för
lekplatsåtgärder.

$ 7 Kallvattenrör
Offert har fortfarande bara kommit in från 1 företag och åtminstone en offert till behövs innan beslut
kan tas, Anlitad WS-konsult uppmanas fortsåtta med offertarbetet.

$ 8 Underhållsplan
Uppdatering pågår och en presentation planeras till Arsstämman.

$ 9 Övriga frågor
Värmesystemet. lnventeringen av varmvattenberedare kontra villaväxlare har, hittills, gett följande:
87 varmvattenberedare, '19 villaväxlare och 19 som ännu inte svarat. Värmesystemet kommer att
diskuteras på Arsstamman via styrelsen framlagd proposition.

Avlopp. Fredagen 7 april2017 anmäldes stopp i avloppet på Gård 2 och Ragnsells anlitades för
spolning.

Motion. En motion gällande Huspärmen diskuterades och motionen kommer att behandlas på
Arsstämman.

Grannsamverkan. Föreningens kontaktperson kommer 26 april,2017 att deltaga i ett möte för
kontaktpersoner inom G ran nsamverkanÄ/ärna Västerås.

Valberedningen. Med referens till 510 i protokollet från Arsstämman 2016 beslutades om fyllnadsval
till samfällighetens valberedning och Karin Kock, Lurblåsargatan 9 ingår med omedelbar verkan i

valberedningen.

$ 10 Nästa styrelsemöte
Styrelsen kallas till den årliga inventeringen den 14 ma12017 kl. 10:00. Samling vid föreningsforråden.
Styrelsen kallas till nästa ordinarie sammanträde (konstituerande) i Brandthovdaskolan den 18 maj
2017 cirka kl. 20:30 (direkt efter stämman).
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S 11 Av lutning
Ordfora rklarade mötet avslutat.
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